
 

繼往開來  薪火相傳 

真光第三十七屆學生會就職典禮 

(二零一五年十月九日) 

 

香港真光書院第三十七屆學生會就職典禮於日前在該校禮堂圓滿舉行。大會

邀請了從事助理編導和節目主任的黎寶瓊校友作為典禮嘉賓，與同學分享學習

的態度和方法。 

 

典禮開始後，由上一屆學生會會長報告會務及新任會長致辭。然後舉行了別

具意義的「傳燭禮」。這儀式是把燭光由上屆學生會幹事傳至新一屆幹事的手

中，象徵薪火相傳，寄寓真光精神，代代傳承，意義深遠。 

 

隨後，嘉賓黎寶瓊校友以「主動學習」為題致辭。她指出學習要累積經驗和

汲取教訓，更以自己的工作體會和經驗為例，讓同學明白除努力外，更要不恥

下問，勇於嘗試。同學在合作時要融洽相處，聆聽對方的意見，也要從錯誤中

學習。此外，作為校友她對學生會幹事充滿期待，正如學生會歌所言，幹事們

應「有福同享，有禍同分，大家的事大家做」。最後，她勉勵真光學妹要勤奮讀

書，多參與課餘活動，向夢想邁進。 

 

盼望新一屆的學生會幹事能向黎校友學習，細心聽取同學的需要，締造更美

好和諧的校園。 

 

校園小記者  4E陳羚風  潘羨妮 

 

 

 

傳燭禮有薪火相傳相傳的意義 

 

黎寶瓊校友與學妹分享學習心得 

 



 

吳嘉文校長感謝黎寶瓊校友擔任主禮嘉賓 

 

吳嘉文校長及黎寶瓊校友與新一屆學生會

幹事合照 

 

黎校友接受校園小記者訪問 

 

 

A new look of the Hong Kong True Light College Student Union! 

 

  The 37th Student Union Inauguration Ceremony was held on 9th October at our 

school. This year’s Student Union election was different from those in the past - all 

students in our school had an opportunity to vote for a cabinet that they like, instead 

of candidates of individual post. After a series of promotions, presentations and 

debates, a cabinet from the group ‘Elisa’ was elected.  

 

  Our honorable guest Ms Lai Po King, our principal Dr. Ng, all teachers and 

students were there to witness the inauguration of the new Student Union. We all 

gave our sincerest applause to Elisa and Cindy Chan, the new president of the 

Student Union then delivered her speech. She promised that she would lead the team 

to serve our schoolmates wholeheartedly with passion, and more whole-school 

activities and welfare would be introduced and organized.    

 



  Ms. Lai, our honorable guest as well as the alumnus of Hong Kong True Light 

Middle School, shared her successful stories and working experiences with us.  

Among all her valuable advice, a line that stood out was “We can always learn 

something from different experiences. Joining the Student Union is an ideal 

opportunity to learn and equip ourselves for our future.” 

 

  The inauguration ceremony was just a start for our Student Union Elisa. They 

will begin their hard work and will hopefully continue to pass on the spirit of our 

school motto - “Thou Art the Light of the World”. 

 

Annissa Wong 4A 

 


